
Referat af Ordinær generalforsamling i GF 
Nordvest 

D. 7. april 2016 kl. 19.00 på Café Utopia, Holstebro 
Referent: Annette Friis 
Fremmødte: 33 personer med i alt 29 stemmer 
 
 
Connie Bruun (efterfølgende kaldet CB) bød som formand for 
bestyrelsen velkommen til de fremmødte. 

1. Valg af dirigent  
CB foreslog på bestyrelsens vegne Arne Rindom (efterfølgende kaldet 
AR) som dirigent af Generalforsamlingen. AR blev enstemmigt valgt, 
takkede for valget og erklærede Generalforsamlingen for lovligt 
indvarslet, hvorefter han gennemgik dagsordenen samt listen med 
tilmeldte medlemmer for check af stemmeberettigede. Ordet blev 
derefter givet til CB. 
 
2. Bestyrelsens beretning 
CB oplæste beretningen.  AR spurgte til bemærkninger hertil. Der var 
ingen spørgsmål eller bemærkninger. 
 
3. Forelæggelse af klubbens årsrapport til godkendelse 
CB fremlagde regnskabet.  
AR spurgte, om der var spørgsmål til regnskabet. Det var ikke 
tilfældet, og regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer 
Bestyrelsen havde forslag til vedtægtsændringer. De nuværende 
vedtægter samt forslag til nye vedtægter, var blevet udsendt til alle 
medlemmer i forbindelse med udsendelse af brev om 
overskudsdeling. 
AR foreslog, at ændringerne blev gennemgået for hver paragraf, dog 
ikke læst op, da vi jo havde haft mulighed for at læse dem i forvejen. 
§1 ingen ændringer 
§2 godkendt som i forslaget 
§3 godkendt som i forslaget 
§4 Henry Raun Zoega spurgte, om man kunne fortsætte med at være 
forsikret i GF, hvis man 
Ikke havde bil længere. CB svarede, at det kan man sagtens, man har 



bare ikke adgang til generalforsamlingen. 
Herefter blev denne paragraf godkendt som i forslaget. 
§5 godkendt som i forslaget 
§6 godkendt som i forslaget 
§7 godkendt som i forslaget  
§8 Dirigenten havde et forslag til en tilføjelse med ordlyden: 
Indkaldelsen foregår pr. E-post eller brev. 
Peter Jensen havde et forslag til en tilføjelse med ordlyden: Forslag 
om vedtægtsændringer og om ophævelse af klubben skal dog 
medsendes i deres helhed. 
Bestyrelsen havde ingen indvendinger mod dette forslag. 
Paragraffen blev godkendt som i forslaget med disse 2 tilføjelser. 
§9 Pkt. 1 – Valg af dirigent, var ved en fejl blevet slettet. Det er 
medtaget igen og paragraffen godkendt. 
§10 godkendt som i forslaget 
§11 godkendt som i forslaget 
§12 I anden linje skal der stå medlem i stedet for medlemmer. 
Derefter godkendt som i forslaget 
§13 godkendt som i forslaget 
§14 godkendt som i forslaget 
§15 §15 i de gamle vedtægter: Urafstemning udgår helt 
Den nye paragraf 15 godkendt som i forslaget 
§16 AR påpegede, at bindestregen i ordet generalforsamlingsvalgt 
skulle slettes. 
Peter Jensen kom med forslag til, at der fortsat, på 
generalforsamlingen hvert år skal vælges både en statsautoriseret 
eller registreret revisor, samt en revisor blandt klubbens medlemmer. 
Bestyrelsen havde ingen indvendinger mod dette forslag. Paragraffen 
blev godkendt som i forslaget, dog med ændring som i disse 2 
bemærkninger/forslag. 
§17 godkendt som i forslaget 
§18 godkendt som i forslaget 
 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant: 
Formanden CB var på valg og modtog genvalg. 
AR spurgte om der var andre forslag, hvilket ikke var tilfældet og CB 
blev enstemmigt genvalgt. 
Bestyrelsessuppleant Poul Simonsen var på valg og modtog genvalg.. 
AR spurgte, om der var andre forslag, hvilket ikke var tilfældet og Poul 
Simonsen blev enstemmigt genvalgt. 
 



6. Valg af revisorer 
På valg var Revisionsfirmaet VEST og modtog genvalg. 
AR spurgte, om der var andre forslag, hvilket ikke var tilfældet og 
Revisionsfirmaet VEST blev enstemmigt genvalgt. 
På valg var K.C. Olsen som lokal revisor, og han modtog genvalg. 
AR spurgte, om der var andre forslag, hvilket ikke var tilfældet og K.C. 
Olsen blev enstemmigt genvalgt. 
7. Fastsættelse af klubkontingent for år 2016 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 150,- kr. hvilket blev 
enstemmigt vedtaget. 
8. Eventuelt 
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer under dette punkt, så AR 
takkede for god ro og orden og CB konstaterede, at det havde været 
en hurtig Generalforsamling, og at Bestyrelsen nu bød på lidt mad. 

 

 


